
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 2/20 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 30. 1. 2020 ob 15.00 v sejni sobi IJS 
  
Prisotni: G. Kramberger, M. Koželj, T. Martun, J. Pungerčar, M. Štraus in I. Zajc. 
  
Odsotnost sta opravičili: R. Bevc, B. Črnič, M. Gams, M. Grmovšek Levec, A. Fekonja. 
  
Na sejo je bila vabljena tudi R. Gruden, ki pa je svojo odsotnost opravičila. 
  
  
1.         Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika št. 1/20, seje z dne 8. 1. 2020 
  
Potrdili smo točke dnevnega reda in zapisnik št. 1/20. 
  
2.         Predhodno finančno poročilo Regine Gruden 
  
Računovodkinja R. Gruden nas je pred sejo obvestila, da je pričela s pripravami na finančno poročilo 
poslovanja SVIZ/IJS. Rezultati kažejo, da smo poslovali skladno z začrtanimi cilji. Obljubila je, da bo 
podrobnejšo analizo finančnega poslovanja predstavila na naslednji seji. 
  
3.         Tekoče zadeve 
  
a)         Zakon o znanstvenoraziskovalni in inovacijski dejavnosti  (ZZRID) 
  
Dejstvo je, da je predsednik vlade M. Šarec v ponedeljek 27. januarja 2020 nenadoma odstopil s položaja 
predsednika vlade. Ne vemo, kaj se bo zgodilo z zakoni, ki so v zadnjih fazah priprav. Za nas je predvsem 
pomemben ZZRID, ki je v medresorskem usklajevanju in pred kasnejšo obravnavo na vladi. Bojimo se, da 
zaradi odstopa predsednika vlade do njegove obravnave in morebitne potrditve v kratkem ne bo prišlo. 
  
b)        Delovna skupina za plače podskupine H02 
  
Na SVIZ-u se je sestala delovna skupina, ki na predlog KOsRIS-a pripravlja predlog sprememb in dopolnitev 
delovnih mest v tarifnem delu H02 (strokovni sodelavci) Kolektivne pogodbe za raziskovalno dejavnost. 
Glede na trenutno stanje v vladi, ki opravlja le tekoče posle, je vprašanje, kdaj se bodo naslednja pogajanja 
z vlado sploh lahko pričela. Ne glede na trenutno politično stanje pa je dobro, da so spremembe 
pripravljene do naslednjih pogajanj. 
  
c)         Januarska seja Znanstvenega sveta IJS 
  
I. Zajc se je udeležil januarske seje ZS IJS, kjer so ponovno razpravljali o osnutku novega raziskovalnega 
zakona (ZZRID). ZS se predvsem ni strinjal s predlaganimi rešitvami glede premoženja institutov in 
upokojevanja raziskovalcev, ki bi izpolnili upokojitveno starost v času prijave projektov oz. med trajanjem 



projektov. Njihove pripombe so bile predhodno tudi poslane predlagatelju, tj. pristojnemu ministrstvu. 
I. Zajc je na seji jasno povedal mnenje sindikata, da je ZZRID potrebno podpreti, saj predvideva zakonsko 
obveznost države, da v 6 letih poviša financiranje znanosti na 1 % BDP letno (sedaj nekaj nad 0,4 % BDP). 
Žal je sprejetje tega zakona po odstopu vlade Marjana Šarca vprašljivo. 
  
č)         Razpis za direktorja Agencije za raziskovalno dejavnost 
  
J. Pungerčar je povedal, da je v teku razpis za novega direktorja ARRS. Kdo bo nadomestil sedanjega v. d. 
direktorja ARRS, prof. dr. Józsefa Györkösa, bo znano v kratkem. Seja Upravnega odbora ARRS, na kateri 
bodo potrdili novega direktorja, je predvidena za četrtek, 30. januarja 2020. 
  
4.         Priprave na spomladanski izlet 
  
a)         Pričeli smo s pripravami na večdnevni spomladanski izlet. Tudi letos so člani sindikata na Kemijskem 
inštitutu (SVIZ/KI) izrazili željo, da se nam priključijo, saj pravijo, da imajo dobre izkušnje z lanskim skupnim 
izletom. Za predlog članom smo izbrali cenovno zelo ugodno 5-dnevno potovanje v Italijo, ki je načrtovano 
ob koncu meseca maja.  Izlet bomo razpisali takoj, ko nam agencija pripravi angleško verzijo ponudbe 
izleta, da se bodo tudi tuje govoreči zaposleni in hkrati člani sindikata lahko seznanili z izletom in po želji 
prijavili nanj (tako kot lani). 
  
b)        SVIZ OO Ljubljane in okolice je razpisal 1-dnevni izlet na smučišče Katschberg v Avstriji, vendar le za 
člane sindikata SVIZ OO Ljubljane in okolice. Če bo dovolj prijavljenih oseb, bo smučarski izlet izveden v 
soboto, 7. 3. 2020. Izlet je cenovno zelo ugoden, posebno za naše člane, ker bo tudi SVIZ/IJS delno 
prispeval k ceni izleta. Polna cena izleta je 48,00 EUR (brez dodatnega zavarovanja CORIS-a, ki v tem 
primeru znaša 4,60 EUR). SVIZ/IJS bo prispeval 20 EUR, SVIZ OO Ljubljane in okolice pa 10 EUR, tako da je 
končna cena izleta za naše člane le 18 EUR. Prijava na smučanje bo odprta do 29. februarja 2020. 
  
5.         Razno 
  
a)         Na investicijsko komisijo bomo ponovno naslovili pismo, v katerem jih bomo zaprosili za dodatne 
klopi v parku dvorišča IJS na Jamovi cesti. To smo enkrat (lani) že storili, vendar do realizacije še ni prišlo. 
  
b)        Prejeli smo predlog člana za zmanjšanje stroškov poslovanja na IJS. In sicer, da bi plačilne liste v 
papirni obliki nadomestili z elektronskimi obvestili ter v skladišču uvedli elektronski podpis prevzema 
blaga. Vprašanje smo posredovali vodji U5, ki je dejal, da bodo pobudi v kratkem obravnavali na sestanku 
njihove enote. 
  
c)         Člane in članice bomo pozvali, naj izkoristijo možnost zdravstvenega pregleda z ultrazvokom 
prostate, pregleda dojk in osteoporoze. 
  
  
Seja je bila končana ob 16.10. 
  
Sejo je vodila: M. Štraus P.                                                                         Zapisnik pripravila:          M. Štraus P. 
                                                                                                                              Zapisnik pregledal:          J. 
Pungerčar       
  
Ljubljana, 5. 2. 2020 



  
  
Poslano:               - članom IO SVIZ/IJS, 
                                - članom NO SVIZ/IJS, 
                                - vodstvu IJS. 
  
 


